



Protokoll Styrelsemöte nr 2015-07

2015-09-28

Närvarande

Leo Överby, LÖ

Julia Richardsson, JR

Lotta Holmberg, LH

Kicki Axelsson Dahlberg, KAD

Anna-Sara Edwards, AE

Ann-Sofie Andersson, AA

Birger Ramnebrink, BR

Beslut markeras med fet text!

§1 **Mötets öppnande:** Vi träffades i samlingslokalen i Tryggestad och KAD hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§2 **Dagordningen:** Stående dagordning.

§3 **Föregående protokoll:** **Föregående protokoll godkändes**, signerades och ska arkiveras på hemsidan.

§4 **Rapport från sektioner/kommittéer:**

Tävlingar

-Vi diskuterade vidare om hur vi ska få Thoreb att bli en mer attraktiv tävling. Förslag kom upp om att flytta hem Thoreb till Tryggestad och bara ha kvar Ölandshoppet på Lundegård. Ett förslag de flesta tyckte var bra men vi fortsätter att jobba på hur vi vill ha det. TM är den drivande i frågan.

Lagtävlingar

- Det kom upp förslag om att ställa upp i kyrkstafetten till våren. Vi tävlar då till häst medan alla andra springer.

Fika

-

Hästaktiviteter

-

Sponsorer

- LH kräver en sponsorgrupp inför 2016 för att det ska kunna bli några tävlingar. LÖ och JR är frivilliga men det hade varit bra med några fler, även folk utanför styrelsen är varmt välkomna.

-Diskussion om att bjuda in alla sponsorerna till en middag för att knyta starkare och bättre kontakt för fortsatt samarbete. AE ska kolla med sin man Lyndon ifall vi kan vara hos dem på deras restaurang. Inbjudan kommer i såna fall ske genom tackbrev som ska skickas ut snarast.

Anläggningen

-TM har skrivit ihop ett nytt kontrakt ang. röda stallet. **Det kommer börja gälla from 20160101.**

-LH har målat röda stallet invändigt samt satt in nya krubbor och slickstenshållare.

-Camilla är intresserad av att bli stallvärd i röda stallet men vill ha mer riktlinjer och information om vad det kommer innebära.

--LÖ har skickat in de sista underlaget från renoveringen till Smålands ridsportförbund. Hela slutsumman på renoveringen slutade knappa 10000 över budgeten och då gjorde vi ändå mer än som var tänkt från början.

-LH informerade om att det läcker in vatten i samlingslokalen. **Styrelsen beslutade att det ska tas ut en snickare som ska kolla på det och sedan ska det läggas ut för att få offert.**

-Avtalet mellan grannarna i Tryggestad angående gödselhanteringen och hagarna är framtaget och ska skrivas på av grannarna tills nästa möte.

Ungdomssektionen

=

Personal

-

§5 **Ekonomi/Inköp**

-Ekonomin är positiv, det är plus i kassan trots stora utgifter på renoveringen.

§6 **Övriga frågor**

-Nomineringarna till Ölandsgalan är inskickade, vi nominerade Alexandra Karlsson och Saga Eklund.

-Åkerbo hästklubb vill låna ridhuset då Anders Eriksson kommer och håller i tömkörningsträningar den 20/11-15. **De får låna ridhuset gratis mot att vi får sälja fika under dagen.**

-Det är olika människor som gör inlägg på hemsidan och skriver då med olika stilar mm, det blir inte stilrent och snyggt. LÖ följer upp orsaken till detta.

-Ordförandes kontaktuppgifter bör ligga i samband med första info om föreningen. **LÖ fixar det.**

-Lappar om belöningsystemet har försvunnit från hemsidan, **LÖ** lägger in nya igen.


§7

Kommande möten


-28/10 19:00 samlingslokalen i Tryggestad.

-30/11 19:00 samlingslokalen i Tryggestad.

Vid Protokollet


Julia Richardsson

Justeras


Kicki Axelsson
Dahlberg